	
	

	Name

	

	Address

	

	City, State, Zip

	

	Phone

	

	Email

	I am 
[  ]  Petitioner
[  ]  Respondent

[  ]  Petitioner’s Attorney
[  ]  Respondent’s Attorney                     (Utah Bar #:__________)

[  ]  Petitioner’s Licensed Paralegal Practitioner

[  ]  Respondent’s Licensed Paralegal Practitioner  
(Utah Bar #:__________)

	In the District Court of Utah

__________ Judicial District ________________ County

Court Address ______________________________________________________

	In the Matter of (select one)

[  ]  the Marriage of (for a divorce with or without children, annulment, separate maintenance, or temporary separation case)

[  ]  the Children of (to establish custody, parent-time or child support)
[  ]  the Parentage of the Children of (for a paternity case)
____________________________________
(name of Petitioner)

and 


____________________________________
(name of Respondent)
____________________________________________
Other parties (if any)
	Summons (To be served outside Utah)
_______________________________

Case Number

_______________________________

Judge

_______________________________

Commissioner (domestic cases)


The State of Utah to
___________________________________________________________ (party’s name):

	A lawsuit has been filed against you. You must respond in writing by the deadline for the court to consider your side. The written response is called an Answer.
	تم رفع دعوى ضدك. يجب أن ترد ردًا خطيًا قبل حلول الموعد النهائي لكي تنظر المحكمة في قضيتك. يسمى الرد الخطي بالإِجَابَة.

	Deadline! 

Your Answer must be filed with the court and served on the other party within 30 days of the date you were served with this Summons.

If you do not file and serve your Answer by the deadline, the other party can ask the court for a default judgment. A default judgment means the other party can get what they asked for, and you do not get the chance to tell your side of the story.
	الموعد النهائي! 
يجب عليك تقديم إِجَابَتك إلى المحكمة و تبليغ الطرف الآخر في غضون 30 يومًا من تاريخ تبليغك بهذا الاستدعاء. إذا لم تقم بتقديم و تبليغإجابتك قبل حلول الموعد النهائي، يمكن للطرف الآخر أن يطلب من المحكمة إصدار حكم غيابي. الحكم الغيابي يعني أن الطرف الآخر يمكنه الحصول على ما طلبوه، وأنك لن تحصل على فرصة لعرض حقيقة الأمر من جانبك.

	Read the complaint/petition

The Complaint or Petition has been filed with the court and explains what the other party is asking for in their lawsuit. Read it carefully.
	اقرأ الشكوى / الإلْتِماس 

تم تقديم الشكوى أو الإلْتِماس إلى المحكمة ويتم شرح ما يطلبه الطرف الآخر في الدعوى القضائية. اقرأها بعناية.

	Answer the complaint/petition
You must file your Answer in writing with the court within 30 days of the date you were served with this Summons. You can find an Answer form on the court’s website utcourts.gov/ans  
	أجب على الشكوى / الإلْتِماس
يجب عليك تقديم إِجَابَتك بشكل خطي إلى المحكمة في غضون 30 يومًا من تاريخ تبليغك بهذا الاستدعاء. يمكنك العثور على نموذج للإِجَابَة على موقع المحكمة الاليكتروني
utcourts.gov/ans  

	Serve the Answer on the other party

You must email, mail or hand deliver a copy of your Answer to the other party (or their attorney or licensed paralegal practitioner, if they have one) at the address shown at the top left corner of the first page of this Summons. 
	بلّغ الإِجَابَة إلى الطرف الآخر

يجب عليك إرسال نسخة من إِجَابَتك عبر البريد أو تسليمها باليد إلى الطرف الآخر (أو المحامي أو الممارس القانوني المرخص، إن وجد لديهم) على العنوان المذكور في أعلى الركن الأيسر من الصفحة الأولى من هذا الاستدعاء.

	Finding help

The court’s Finding Legal Help web page (utcourts.gov/help) provides information about the ways you can get legal help, including the Self-Help Center, reduced-fee attorneys, limited legal help and free legal clinics.
	الحصول على مساعدة 

توفر صفحة "العثور على مساعدة قانونية" الخاصة بالمحكمة   
(utcourts.gov/help)
 معلومات حول الطرق التي يمكنك من خلالها الحصول على مساعدة قانونية، بما في ذلك مركز المساعدة الذاتية  والمحامون برسوم منخفضة والمساعدة القانونية المحدودة و مراكز الاستشارات القانونية المجانية.


Plaintiff/Petitioner or Defendant/Respondent 
	I declare under criminal penalty under the law of Utah that everything stated in this document is true.

Signed at ______________________________________________________ (city, and state or country).

	
	Signature ►
	

	Date
	Printed Name
	

	Attorney or Licensed Paralegal Practitioner of record (if applicable)

	
	Signature ►
	

	Date
	Printed Name
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